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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

8. december 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 74
Ifølge Analyse af studieadministrative systemer, 2007 (side 70), anvendes der 
i 2006 106 mio. kr. årligt i IT-omkostninger og 419 mio. kr. årligt til 
lønomkostninger til EASY-A ude på Erhvervsskolerne. 

a) Finder ministeren det rimeligt, at erhvervsskolerne er bundet til det 
studieadministrative system EASY-A, som skal drives lokalt på hver 
skole, og som derfor pålægger skolerne rene IT-driftsudgifter på over 
100 mio. kr. årligt, mens gymnasier anvender et internetbaseret 
system, som helt fritager skolerne for driftsudgifter? 

b) Kunne midlerne ikke bruges bedre på f.eks. undervisning, materialer 
eller andet? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christine Antorini (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på schan@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose

formand
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